
Protokół Nr 58/2023

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w %pólnie Krajeńskim w dniu 12 czerwca 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności
zaproszeni goŚcie:

oraz

1.
2.

3.

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała nas%.pujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Inforrnacja w sprawie założeń organizacyjnych oświaty gminnej na rok szkolny 2023/24
wynikających z analizy przyjętych arkuszy organizacyjnych;
Opinia w sprawie projektu uchwa§ dot. zmian w statucie Gminnego Przedszkola Nr 3;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2 Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił informację w sprawie
założeń organizacyjnych oświaty na rok szkolny 2023/24 (inforrnacja stanowi załącznik do
protokołu). Poinformował, że wszystkie dzieci tj. 573 zostały przyjęte do przedszkoli.
{Juorzono 27 oddziałów przedszkolnych, z czego 19 oddziałów wielogodzinnych i 8
oddział«'w 5 - cio godzinnych w szkołach podstawowych. W przedszkolu Nr 3 będą cztery
oddziały własne, około 90 dzieci, do tego dojdą cztery oddzia§ z Przedszkola Nr l i
Przedszkola Nr 2, w Przedszkolu Nr 3 są jeszcze wolne miejsca. W SP Nr l są dwa oddzia§
przedszkolne liczące 27 dzieci i dwa oddziały w SP w Zalesiu liczące 28 dzieci. W Przedszkolu
Nr ?sanepid wyraził zgodę na funkcjonowanie kuchni w obecnej formie tylko do końca roku.
Podkreślił, że na terenach wiejskich funkcjonują oddziały 5 - cio godzinne, to nie jest ciągle
ten standard, jakiego oczekują rodzice. W szkołach podstawowych będzie się uczyć 1.117
uczniów, ta liczba jak i liczba oddziałów maleje. Oddanie do użytku Przedszkola Nr 3 powoduje
uwolnienie pomieszczeń SP Nr 3., w SP Nr 1 wciąż %dą trudne warunki lokalowe, bo
pozostaną dwa oddziały przedszkolne. Relatywnie dobra sytuacja lokalowa jest w szkołach na
terenach wiejskich, problemem w Wiśniewie będzie gdy wyjdzie pusta ósma klasa i dojdzie
nowa, wtedy zabraknie pomieszczenia, pomieszczenia zabraknie także dla oddziału
przedszkolnego. Podkreślił zmianę demografii, w przeciągu kilkunastu lat liczba urodzeń
zmniejszyła się z ponad 200 do 132. Dyrektor ZOOS omówił także zasady finansowania
oświaty oraz strukturę zatrudnienia w oświacie. Zaznaczył, że w bieżącym roku trzech
nauczycieli przechodzi na świadczenie kompensacyjne i siedmiu na emeryturę.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwa§
Rady Miejskiej w sprawie zmian w Statucie Gminnego Przedszkola Nr 3. Poinformowal że
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konkurs na stanowisko Dyrektora Przedszkola Nr 3 nie przyniósł rozstrzygnięcia, kandydat
ubiegający się o tą funkcję nie przystąpił do konkursu. Dodal że na terenie naszej gminy nie
ma nauczyciela, który spełniałby wymogi do objęcia stanowiska tego przedszkola na 5 - letnią
kadencję. Dlatego Burmistrz mógł pod3ąć 2 decyzje, albo powierzyc pełnienie obowiązków
dyrektora, albo powierzyć stanowisko dyrektora na 5 letnią kadencję, ale osobie nie będącej
nauczycielem. Burmistrz zdecydował się na drugie rozwiązanie, kandydatem na dyrektora jest
Pani Maria Tyda, dotychczas pracownica żłobka. Ma pełne kwalifikacje do zarządzania, ale nie
posiada studiów kierunkowych oświaty, aby być dyrektorem musiałaby być nauczycielem
mianowanym, uzyskanie takiego stopnia awansu zawodowego trwa cztery lata. Wobec
powyższego musi być osoba, która będzie ją zastępowała w kwestiach pedagogicznych. W
związku z tym jest konieczność umieszczenia takiego zapisu w statucie.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwahy.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu maju br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Miczko powiedziała, że po oględzinach w Szkole Podstawowej Nr 3 dziwi się, że woźny
nie jest w stanie przykleić płytek na schodach do wejścia głównego, jest to osoba która
wykonuje remonty. Uważa, że tą pracę powinien wykonać woźny, nie powinno się przeznaczać
na to dodatkowych pieniędzy, naprawa powinna być wykonana natychmiast. Pani Szlezer
powiedziała, że Komisja złożyła wniosek w sprawie remontu schodów na podstawie inforrnacji
przekazanej przez dyrektora szko§, odpowiedź była taka, że szkoła ma to wykonać we
własnym zakresie. Pani Miczko zapytała, co będzie z tymi schodami. Dyrektor ZOOS
odpowiedział, że dyrektor szko§ otrzymał odpowiedź Burmistrza, że schody mają być obecnie
zrobione zachowawczo, jest to kwestia przyklejenia pięciu płytek, a ich większy remont ma
być zaplanowany w projekcie budżetu na kolejny rok. Pan Kąkol zapytai czy budowlańcy
stwierdzili, że schody muszą być rozebrane. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że schody nie
zagrażają życiu, tylko wyglądają nieestetycznie;

- Pan Gustyn zasugerował możliwość utworzenia miejsc parkingowych na tzw. ,,placu
opałowym" przy Szkole Nr 3, wjazd od ulicy Baczyńskiego.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer

pro$kołował:
Torńasz Dix 4Jw ?
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